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Abstract (en)
The device has a stop positioned along a longitudinal direction, and a heating conductor placed in a thermal conductive protection cover including a
cover zone and laterally spaced wings (12, 13). The stop is clutched by preformed walls (20, 21) whose lengths are higher that that of the stop in the
longitudinal direction. The heating conductor is presented under the form of a double conductor. The walls respectively include folds passed towards
the conductor and are perpendicular to a plane in which the wings are placed.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de câble chauffant (1) électrique doté d'un conducteur chauffant disposé dans une enveloppe de protection
thermoconductrice (5, 6) présentant une zone d'enveloppe (8) et des ailes (12, 13) écartées latéralement ainsi qu'au moins une interruption (7) dans
la direction longitudinale. On veut pouvoir garantir la protection du conducteur chauffant lors de la pose. On a prévu à cet effet que l'interruption (7)
soit pontée par une paroi préformée (20, 21) dont la longueur est supérieure à celle de l'interruption (7) dans la direction longitudinale.
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